



KUZZEY
KNIFE

P R O D U C T C A T A L O G

A value beyond what you know...

KUZEY KNIFE



About Us

Sürmene knife has an important place in the world. B.C. It is the dolphin fish oil used to increase the sharpness of the knives that makes this distinguished handicraft special, which is rumored to date back to the 1000s.

The adventure of Kuzey Knife started in 2006 in the Soguksu neighborhood of Sürmene. it started in a small workshop. Kuzey Knife has had an important share in the production and export of knives over the years. Knife Every stage of our production is carried out within our own structure today.

While our products take their place on the shelves all over Turkey, it is also exported to many countries in the World.

Hakkımızda

Sürmene bıçağının dünyada önemli bir yeri vardır. MÖ. 1000' li yıllara kadar dayandığı rivayet edilen bu güzide el sanatını özel kılan, bıçakların keskinliğini arttırmak için kullanılan yunus balığı yağıdır.

Kuzey Knife'ın serüveni 2006 yılında Sürmene'nin Soğuksu mahallesinde küçük bir atölyede başladı. Kuzey Knife yıllar içinde sürmene bıçağı üretiminde ve ihracatında önemli bir paya sahip oldu. Bıçak üretimimizin her aşaması bugün kendi bünyemizde gerçekleştirilmektedir.

Ürünlerimiz Türkiye'nin dört bir yanında raflarda yerini alırken, dünyadaki birçok ülkeye de ihraç edilmektedir.

من نحن

إن لسكين سورميني مكانة مهمة في العالم حيث يقال ان صنعها بدأ منذ ألف سنة قبل الميلاد والذي جعل من صنعها حرفة يدوية مميزة هو استخدام زيت الدلافين اثناء شحذها.
بدأت مغامرة كوزاي نايف في عام 2006 في ورشة صغيرة في حي سوك سو في سورميني. كان ل كوزاي نايف نصيب مهم في إنتاج وتصدير سكاكين سورميني على مر السنين. واليوم نحن نقوم بتنفيذ كل من مراحل إنتاج السكاكين بأنفسنا. بينما منتجاتنا موجودة على الرفوف في جميع أنحاء تركيا، يتم تصديرها أيضًا إلى العديد من البلدان حول العالم.

STEAK KNIFE

Steak Knife, also called serrated knife, is a very professional knife that you will not need to sharpen for many years. It has 4116 steel and is perfect in appearance with its bright steel feature. It has a fine and elegant presentation when chopping cooked meat, tomatoes and many vegetables.

Steak Bıçağı aynı zamanda tırtıklı olarak da adlandırılan bu bıçak çok profesyonel olup uzun yıllar bileme- ye dahi ihtiyaç duymayacağınız bir bıçaktır. 4116 çeliğe sahip olup parlak çelik özelliğiyle görüntü olarak da mükemmeldir. Pişmiş et, domates ve bir çok sebze doğramada ince ve zarif sunumu vardır..

سكين شرائح الستيك، المعروف أيضًا بالسكين المسنن ، هو سكين احترافي للغاية فانك لن تحتاج إلى شحذه لسنوات عديدة بفضل الفولاذ 4116 المصنوعة منه بالإضافة الى ميزة الفولاذ اللامع التي تضيفي مظهر مثالي و تعطي طريقة عرض رائعة وأنيقة عند تقطيع اللحم المطبوخ والطماطم والعديد من الخضار.



Product

KK61061

Blade length / *Ağız boyu*

11 cm

Thickness / *Kalınlık*

1.5 mm

Steel / *Çelik*

4116

Handle / *Sap*

Venge, Dremel



FRUIT KNIFE

Fruit knife is produced by forging from a single piece of weldless steel and provides a precise cut. The blade has a straight cutting edge and a hard-bladed cutting blade that cuts fruit and vegetables perfectly.

Meyve bıçağı, kaynaklı tek parça çelikten dövülerek imal edilir ve hassas bir kesim sağlar. Bıçak, meyve ve sebzeleri mükemmel bir şekilde kesen ve düz kesme kenarlı ve sert uçlu bir kesme ağına sahiptir.

يتم صناعة سكين سورميني للفاكهة من قطعة واحدة من الفولاذ المطروق والغير ملحوم لتضمن قطعًا دقيقًا. تمتلك شفرة حادة ذات حافة تقطيع مستقيمة وطرف صلب يقطع الفاكهة والخضروات بشكل مثالي.



Product

KK61011

Blade length / *Ağız boyu*

11 cm

Thickness / *Kalınlık*

1.2 mm

Steel / *Çelik*

T7 M0

Handle / *Sap*

Venge, Dremel



VEGETABLE KNIFE

With Kuzey's compact kitchen knife, you can easily do small peeling and chopping tasks in the kitchen. With its ergonomic grip, lightness, the kitchen knife is suitable for small or easy-to-cut foods such as vegetables and fruits and for general use.

Kuzey'in kompakt mutfak bıçağı ile mutfaktaki küçük soyma ve doğrama işlerini rahatlıkla yapabilirsiniz... Mutfak bıçağı ergonomik tutuşu, hafifliği ile sebze-meyve gibi küçük ya da kesimi kolay yiyecekler ve genel kullanım için uygundur.

مع سكين المطبخ كومباكت من كوزاي نايف، يمكنك استخدامها في المطبخ لتقشير وتقطيع قطع صغيرة بسهولة... سكينه المطبخ مناسب للأطعمة الصغيرة أو سهلة التقطيع مثل الخضار والفواكه والاستخدام العام لتمييزها بمقبضها المريح وخفة وزنها.



Product

KK61013

Blade length / *Ağız boyu*

13 cm

Thickness / *Kalınlık*

2.62 mm

Steel / *Çelik*

T7 M0

Handle / *Sap*

Venge, Dremel



BREAD KNIFE

Kuzey bread knives draw attention with their traditional craftsmanship and quality. This blade has been made wear resistant and flexible even when used for heavy duty use. The blade provides a stable and light cutting action.

Kuzey ekmek bıçakları, geleneksel işçiliği ve kalitesiyle dikkat çeker. Bu bıçak, ağır işler için kullanıldığında bile aşınmaya dayanıklı ve esnek hale getirilmiştir. Bıçak, den geli ve hafif bir kesme hareketi sağlar.

تجذب حرفية وجودة سكاكين الخبز من كوزاي نايف الأنظار لان شفرتها مقاومة للتآكل ومرنة حتى عند استخدامها بشكل كبير] توفر شفرة السكين عملية قطع ثابتة وخفيفة.



Product

KK61013

Blade length / *Ağız boyu* 15 cm
Thickness / *Kalınlık* 2.66 mm
Steel / *Çelik* T7 M0
Handle / *Sap* Venge, Dremel

KK61017

Blade length / *Ağız boyu* 17 cm
Thickness / *Kalınlık* 3.0 mm
Steel / *Çelik* T7 M0
Handle / *Sap* Venge, Dremel



MEAT KNIFE

With a 16 cm blade, it is ideal to slice thick steaks and to cut large portions to be roasted, or to slice meat into thin strips. The sharp tip of the knife helps in slicing chicken or roasting...

16 cm'lik bir bıçak ağızıyla, kalın etli bifteklerin ve kavrulacak büyük bölümlerin kesilmesi ya da etin ince şeritler halinde dilimlenmesi için idealdir. Tavuk veya kızartmaların dilimlenmesinde bıçağın keskin ucu yardımcı olur.

تعد هذه السكين مثالية لتقطيع شرائح اللحم السمينة والقطع الكبيرة التي تحضر للتحميص بفضل الشفرة البالغ قطرها 16سم، وتستخدم أيضاً في تقطيع اللحوم إلى شرائح رفيعة بالإضافة إلى ان الطرف الحاد للسكين يساعد في تقطيع الدجاج والمقالي.



Product

KK61016

Blade length / *Ağız boyu*

16 cm

Thickness / *Kalınlık*

3.6 mm

Steel / *Çelik*

T7 M0

Handle / *Sap*

Venge, Dremel



DEBONING KNIFE

Kuzey Knife deboning knife professionally separates the meat from the bone. It provides fast and clean working due to its pointed tip and ergonomic grip. It is a professional knife in animal slaughtering and is a demanded product.

Kuzey Knife kemik sıyırma bıçağı profesyonel bir şekilde kemikteki eti ayırır. Sivri uç ve ergonomik tutuşa sahip olması sebebiyle hızlı ve temiz çalışma sağlar. Hayvan kesimlerinde profesyonel bir bıçak olup talep edilen bir üründür.

تساعد سكين سورميني فصل اللحوم من كوزاي نايف على فصل اللحم عن العظم بشكل احترافي حيث إنها توفر إمكانية عمل سريع ونظيف بفضل حافتها الحادة الرفيعة ومقبضها المريح وهي من السكاكين المطلوبة دائما للاستخدام في ذبح الحيوانات بحرفية.



Product

KK61113

Blade length / *Ağız boyu*

14 cm

Thickness / *Kalınlık*

4.0 mm

Steel / *Çelik*

T7 M0

Handle / *Sap*

Venge, Dremel



FLESHING KNIFE

Kuzey Bıçak fleshing and professional meat chopping knife has a blunt tip that is processed for skinning animals and chopping meat, and it is a knife that makes it easy to handle without fear. It is indispensable for the skin separation process in animal slaughtering.

Kuzey Bıçak deri soyma ve profesyonel et doğrama bıçağı, hayvan derilerini yüzmede et doğramada işlem gören küt bir uca sahip olup korkusuzca işlem yapmada kolaylık sağlayan bir bıçaktır. Hayvan kesimlerinde deriyi ayırma işleminin vazgeçilmezidir.

سكين السلخ من كوزاي نايف هي سكين للسلخ وتقطيع اللحوم بشكل احترافي وهي عبارة عن سكين برأس غير حاد يستخدم لتقطيع جلود الحيوانات وتقطيع اللحوم، مما يسهل التعامل معها دون خوف كما انه لا غنى عنه في عملية فصل الجلد عند ذبح الحيوانات.



Product

KK61213

Blade length / *Ağız boyu*

14 cm

Thickness / *Kalınlık*

4.0 mm

Steel / *Çelik*

T7 M0

Handle / *Sap*

Venge, Dremel



BUTCHER'S KNIFE

With its fixed blade and smooth cutting edge, it is a functional tool for chopping, slicing and preparing meat with full control. This knife is also perfect for effortlessly and precisely cutting fried or boiled meats.

Sabit bıçak ağzı ve pürüzsüz kesici kenarı ile tam kontrole sahip olarak et doğramak, dilimlemek ve hazırlamak için kullanışlı bir araçtır. Bu bıçak, kızartılmış veya haşlanmış etleri de zahmetsizce ve hassas bir şekilde kesmek için mükemmeldir.

بفضل الشفرة الثابتة وحافة التقطيع الملساء، تعتبر هذه السكين أداة يدوية لتقطيع اللحوم وتقطيعها وتحضيرها بتحكم كامل. هذه السكين ممتازة أيضًا لتقطيع اللحوم المقلية أو المسلوقة بسهولة وبدقة.



Product

KK61020

Blade length / <i>Ağız boyu</i>	19 cm
Thickness / <i>Kalınlık</i>	4.0 mm
Steel / <i>Çelik</i>	T7MO
Handle / <i>Sap</i>	Venge, Dremel



COOK KNIFE

With this chef's knife, you can expertly chop any food, from vegetables to meat and fish. The blade is manufactured from a single piece of steel providing a unique blade geometry.

Bu aşçı bıçağıyla sebzelerden et ve balığa kadar her türlü yiyeceği ustalıkla doğrayabilirsiniz. Bıçak ağzı, benzersiz bir bıçak geometrisi sağlayan tek bir çelik parçadan üretilmiştir.

باستخدام سكين الشيف هذه، يمكنك تقطيع أي كل شيء من الخضار إلى اللحوم والأسماك باحترافية عالية حيث يتم صنع السكين من قطعة فولاذية واحدة وتمتلك رأساً فريداً ذو شكل هندسي.



Product

KK61001

Blade length / <i>Ağız boyu</i>	17 cm
Thickness / <i>Kalınlık</i>	2.5 mm
Steel / <i>Çelik</i>	T7MO
Handle / <i>Sap</i>	Venge, Dremel



Kuzey Knife 4, 5, 7 or 10 piece block knife sets are excellent choices for cooks who value quality and convenience. With these attractively designed knife blocks, top quality kitchen tools are at your disposal, providing everything you need to complete all kitchen tasks. These sets include kitchen knives, meat knives, bread knives, vegetable knives and steak knives. All knives in the sets are manufactured with high quality steel obtained with a special formula. The handles of the knives complement the ergonomic design, guaranteeing precise handling and effortless cutting. Kuzey knife sets offer you extremely light and high quality cutting tools to complete your daily work in the kitchen. Manufactured using a single piece of forged steel, these knives meet all the needs of both professionals and ambitious amateurs.

Kuzey Knife 4, 5, 7 veya 10 parça blok bıçak setleri, kalite ve rahatlığa önem veren aşçılar için mükemmel bir seçimlerdir. Bu çekici tasarımlı bıçak blokları ile tüm mutfak görevlerini tamamlamak için ihtiyacınız olan her şeyi sağlayan en kaliteli mut- fak aletleri emrinize amadedir. Bu setlerde, mutfak bıçağı, et bıçağı, ekme bıçağı, sebze bıçağı ve steak bıçağı bulunmaktadır. Setlerdeki tüm bıçaklar özel formülle elde edilen yüksek kaliteli çelik ile imal edilmiştir. Bıçakların sapları, hassas kullanım ve zahmetsiz kesimi garanti ederek ergonomik tasarımı bütünler. Kuzey bıçak setleri, mutfaktaki günlük işlerinizi tamamlamanız için size son derece hafif ve yüksek kaliteli kesme gereçleri sunar. Tek parça dövme çelik kullanılarak üretilen bu bıçaklar hem profesyonel hem de iddialı amatörler için tüm ihtiyaçları karşılar.

مجموعات سكاكين كوزاي نايف المؤلفه من 4، 5، 7 أو 10 هي الخيارات الأمثل للطهاة الذين يهتمون بالجودة والراحة وتعتبر هذه المجموعات من السكاكين ذات التصميم الجذاب من الادوات المطبخية العالية الجودة التي توفر لك ما تحتاجه لإتمام جميع المهام المطبخية وتشمل هذه المجموعات من السكاكين سكاكين المطبخ، سكاكين الخبز، سكاكين الخضار وسكاكين شرائح اللحم تم تصنيع جميع السكاكين المشمولة بالمجموعات من فولاذ عالي الجودة تم الحصول عليه بتركيبه خاصة، تساعد مقابض السكاكين على إتمام التصميم المريح للسكاكين بشكل يضمن الاستخدام الدقيق والتقطيع السهل، وتوفر لكم مجموعات سكاكين كوزاي نايف أدوات قطع خفيفة للغاية وعالية الجودة لمساعدتك على إتمام عمالك اليومي في المطبخ تم تصنيع هذه السكاكين باستخدام قطعة واحدة من الفولاذ المطروق بشكل يساعد على تلبية جميع احتياجات المحترفين والهواة الطموحين على حد سواء.



KNIFE SET OF 4

KK61401

Set content / Set içeriđi	61011, 61013 61016, 61017
Height / Yükseklik	31 cm
Width / Genişlik	12,5 cm
Depth / Derinlik	11 cm
Steel / Çelik	T7MO
Handle / Sap	Venge, Dremel





**KUZZEY
KNIFE**

**KUZZEY
KNIFE**

KNIFE SET OF 5

KK61400

Set content / Set içeriđi	61011x2, 61013 61001, 61017
Height / Yükseklik	31 cm
Width / Genişlik	12,5 cm
Depth / Derinlik	11 cm
Steel / Çelik	T7MO
Handle / Sap	Venge, Dremel





KNIFE SET OF 7

KK61700

Set content / Set içeriği	61011x4, 61013 61016, 61017
Height / Yükseklik	32 cm
Width / Genişlik	13 cm
Depth / Derinlik	13 cm
Steel / Çelik	T7MO
Handle / Sap	Venge, Dremel





KUZZEY
KNIFE

KNIFE SET OF 10

KK61000

Set content / Set içeriği 61061, 61011x6
61015, 61016
61017

Height / Yükseklik 32 cm
Width / Genişlik 13 cm
Depth / Derinlik 13,5 cm
Steel / Çelik T7MO
Handle / Sap Venge, Dremel





**KUZEY
KNIFE**



Headquarters Address

Akdeniz Street No: 30 / 2
Fatih - İstanbul / TR

Factory Address

Çarşı Mah. San. Sitesi 2. Sk. No. 21
Sürmene / Trabzon - TR

Contact Us

+90 0212 631 8028
+90 501 366 6161

Web

www.kuzeyknife.com
info@kuzeyknife.com